
Brose France S.A.S.
Parc d‘Activités Actipôle, Bât. C
134 Avenue Joseph Kessel
78960 Voisins-le-Bretonneux
France

Tel: 	 +33 1 3012 0980
Fax: 	 +33 1 3048 9803
Email: 	 paris@brose.com

GPS coordinates:
Longitude: 2º 3‘ 16“ E
Latitude: 48º 45‘ 59“ N

Approaching on the A13, exit on to the A12 towards Saint-Quentin-en-Yvelines at the Triangle de 
Rocquencourt intersection and follow the A86 for approximately 1 km in the direction of Evry-Lyon. 

From the A86 take the second exit for Saint-Quentin-en-Yvelines/Voisins-le-Bretonneux/Guyancourt. 
Drive through the three underpasses towards Voisins-le-Bretonneux. At the LEADER PRICE supermarket 
roundabout turn left on to Avenue Joseph Kessel, then immediately right into the Zone d‘Activité 
Actipôle. The Brose office is located in the 3rd building on the left. 
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Von der A13 kommend fahren Sie beim Autobahnkreuz Triangle de Rocquencourt auf die A12 in  
Richtung Saint-Quentin-en-Yvelines. Beim nächsten Autobahnkreuz folgen Sie der A86/N12 ca. 1 km in 
Richtung Evry-Lyon. 

Von der A86/N12 nehmen Sie die zweite Ausfahrt Saint-Quentin-en-Yvelines/Voisins-le-Bretonneux/ 
Guyancourt. Fahren Sie unter den drei Unterführungen hindurch in Richtung Voisins-le-Bretonneux. 
Beim Kreisverkehr auf der Höhe des Supermarktes LEADER PRICE biegen Sie links in die Avenue  
Joseph Kessel, danach sofort rechts in die Zone d‘Activité Actipôle. Das Büro von Brose befindet sich im  
3. Gebäude auf der linken Seite. 
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